
Bestyrelsesmøde Jyderup Stationsby Vandværk 10-05-2022 

Deltagere:  Eggert, Hans J., Henrik, Per, Anders, Jørgen, Jens 

1. Status fra Formand 

BNBO: Første afsøgning af muligheder er gennemført med Finn på Lindegården,  

Vi er ikke enige, men der er muligheder. Vi foreslår en aftale med kompensation for tabet ved ikke at 

sprøjte, aftale for 5 år ad gangen. Lodsejeren er mere lun på en engangskompensation, men vi vil 

helst betale løbende da verden kan ændre sig hurtigt. 

Vandråd, ikke så meget nyt, meget fokus på BNBO. Nye krav til dokumentation for regnskab. Skal 

være digitalt og kunne sendes. Erfaringer med sammenlægninger af vandværker, hvilket er oppe i 

tiden. Der er erfaringer at hente og ”Danske Vandværker” vil gerne rådgive.    

Brandstanderliste om hvilke standere der skal blive er på vej… afventer at blive tegnet på kort. 

Kommunen skal finde midlerne. 

Diverse, kalkknuser virker ikke, dog synes Mørkøv og Undløse at det virker. 

Besøg i Mørkøv og Borup planlagt for erfaringer med vandspild, antenner og sammenlægning. Evt 

kalk? 

Vi skal have set på et par formuleringer omkring hvad en enhed betyder ved nye tilslutninger i 

takstblad.  

Der skal laves aftaleler med Fors om nedlæggelse af tilslutninger i spildevandsbrønde (Eggert) 

  

2. Status fra bestyrer (ledningsnet og Vandværkets drift) 

Der pumpes meget vand ud for tiden – forbruget er på ekstra 500 m3 pr døgn, vores bud er at der 

vandes pga af tørken. 

Vi har netop oplevet en alarm fra nedfældningstank – som forstyrrede skylning. Modtræk er 

justering af klokker i tanken. 

Lynafledere er færdiginstalleret 

Der har været brud på rentvandsledning ind til vandværket 

Omlægning af Lindevej gav ekstraudgift pga af fejl på tegningerne der blev brugt 50 timer ekstra! 

Der mangler stadig installation af anden måler ved Frode Laursen. 

Holmstrup vandværk har henvendt sig for evt tilslutning, vi afventer aftale om møde. 

Bagerstræde 2 skal splittes op i 2 enheder – Hans får lavet aftaler med brugere 

 

3. Status Økonomi 

Restancer nede på 5 forbrugere. 

Der er indgået billigere aftaler med Verisure og TDC. 

Indberetning til Holbæk Kommunes Vandrapport blev gennemgået (hvert 10. år) 

 

4. Status fra Jørgen 

Beredskabsplan skal revideres (Jens) 

Utætheder med regnvand er stoppet i boringsrum 

Skyllesystem har drillet – virker nu 

 

5. Status aflæsninger (Henrik) 

Ca 15-20 aflæsninger driller/svigter. 

Vi aflæser målere primo juni og primo september 

 

6. Status grønne områder (Anders) 

Årets 2. afbrænding af ukrudt ved boringer er i gang  



Nyplantede cypresser er lidt gule, bekymring for om de kan klare sig, der er aftale om at udskifte 

dem der går ud, men der vandes 

 

7. Status indtegning på kort 

Intet nyt 

 

8. Forbedringer 

- Lindevej og Lynsikring er nu færdig 

Følgende forbedringer igangsættes/er i gang: 

- Udvidelse af overvågning/sektionering  incl trykmåler Brokøb (Hans) 

- Antenneaflæsninger (Eggert) 

- Ilt/temperatur måler (Eggert) 

På mødet i august tager vi stilling til: 

- Udskiftning af sugerør incl pumper 

- Ledningsnet: Slagelsevej 

 

9. Årshjul (fastlægge datoer, Vandværkstur mm) 

Tilsynsdag med tur: 21-22. maj 2022 

Bestyrelsesmøder kl 19:00: 23. august, 8. november 

 

10. Eventuelt 

 

 

 

 
                                                                                                                                                                                                                 Referent: Jens 


